
Hej Kim Andersen. 
Jeg betragter dig som min mand i Folketinget og tillader mig derfor at kontakte dig. 
 
Jeg bor til leje i AAB, Odder og er medlem af afdelingsbestyrelsen for de 24 lejligheder, der er tale om 
AAB har i forbindelse med byggeriet af 24 nye lejligheder i 2012 indgivet en klage over manglende fradrag for 
grundforbedringer. Der er tale om at vi mener vi skal have et fradrag på yderligere 1,5 mill kr. 
 
Vores adminstration har flere gange rykket for svar,men har nu fået at vide, at vi må forvente at der først ligger en afslutning 
i slutningen af 2015. 
 
Kan det virkelig have sin rigtighed, at man skal bruge 3 år på at vurdere nogle bilag, der er indsendt? Og er det noget vi kan 
gøre noget ved? 
 
Såfremt vi skyldte pengene fik vi næppe lov til at vente 3 år med at betale. I den mellemliggende tid betaler lejerne måske ca 
45.000 kr. for meget i ejendomsskat pr. år. 
Med venlig hilsen 
Bent R Hansen  
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Offentligt


